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ACTA CORRESPONENT AL CONSELL ESCOLAR CELEBRAT EL 14 DE
DESEMBRE A LES 17:15H, AMB EL SEGÜENT ORDRE DEL DIA:

Acta corresponent al Consell Escolar (C.E.) celebrat el dia 14 de desembre de 2023 amb el següent
ordre del dia:

Lectura per a la seua aprovació de l’acta anterior.1.
Presupost de menjador curs 23/24.2.
Aprovació PGA (Programació General Anual) curs 23/24.3.
Aprovació del NOF. (Normes d’Organització i Funcionament del Centre)4.
Altres informacions.5.
 Precs i preguntats,6.

 És llegida i aprovada l’acta de la darrera sessió.1.
 Detectades errades comptables al presupost del menjador per al curs 23-24, es procedirà a la seua
correcció i es passarà, per a la seua aprovació, a la Comissió Econòmica del C.E.

2.

 Es dona lectura als aspectes més rellevants de la PGA administrativa per al curs 2023/2024 i, una
vegada fets tots el aclariments, queda aprovada.

3.

Una vegada revisat el que quedava pendent del NOF, aquest també queda aprovat per unanimitat.4.
ALTRES INFORMACIONS:5.

      - S’informa de les actuacions que conformen el PAM (Pla d’Actuació per a la Millora) del curs 23/24
que queda aprovat.
   6. El sector alumnat presenta les següents propostes:
    a) Instal·lar pestells als banys del 1r pis.
    b) Penjar espills als banys de la planta baixa i 1r pis.
    c) Instal·lar una zona de calistènia al pati.
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    d) Queixa formal pel perill que suposa per a la salut de la comunitat educativa la presència d’una
colònia de gats al centre. S'informa que es continuaran les gestions per a intentar resoldre este
assumpte.
    e) Colocar xarxes darrere de les porteries (pati gris i pati roig) per tal d’impedir l’eixida la sortida dels
balons a l’exterior de l’escola.
    f) Millorar el paviment del camp de bàsquet i el de futbol. 
    g) Es presenta una queixa referent a una monitora del menjador. Aquesta és pel tracte que els
dispensa.
La representant de l’AMPA i altres representants de les famílies  també recolzen aquest fet i des de la
direcció s’informa que es tornarà a parlar amb ella i també amb l’alumnat afectat per tal de resoldre
allò que puga estar passant.

S’informa que es farà tot el possible per atendre les peticions.

       Sense més assumptes que tractar es tanca la sessió.

València a 14 de desembre de 2023.

                                  Presidenta                                                                     Secretària

                                    Marta P.T.                                                                     Victoria S.P.


